
ZÁPISNICA 
z výročnej členskej schôdze klubu slovenských turistov Limba turist, o. z. ktorá 

sa uskutočnila dňa 24. apríla 2023 v jedálni Základnej školy Dudova 2 v 
Bratislave-Petržalke 

 

Zúčastnení: podľa prezenčnej listiny 
 

Program členskej schôdze: 
 

1. Otvorenie schôdze, prijímanie a prezentácia nových členov klubu. 
2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice.  
3. Zhodnotenie činnosti klubu za minulý rok.  
4. Tvorba a čerpanie finančných prostriedkov za predchádzajúci rok.  
5. Voľba nového predsedu Limba turist a voľba nového člena výboru. 
6. Informácia o klubovom materiáli.  
7. Plán akcií na rok 2023.  
8. Rôzne. 
 

 
Pred otvorením schôdze pripravil člen výboru Igor Bazovský grafickú 
prezentáciu cyklocesty "Longinus. Po stopách legionárov". 
 

1. Členka výboru klubu slovenských turistov Limba turist (ďalej len „Limba 
turist“) Oľga Sedliaková uvítala prítomných a otvorila schôdzu.  
Predstavila nových členov klubu, ktorí sa jednotlivo prezentovali. Ich prijatie 
členská schôdza jednohlasne schválila všetkými prítomnými hlasmi, pričom sa 
nikto nezdržal  a ani nikto nebol proti.    
 

2. Členovia hlasovaním poverili Pavla Černého zapísaním a Karola Stráňaia 
overovateľom zápisnice z členskej schôdze.  
 

3. Oľga Sedliaková informovala o minuloročných jednodňových akciách v sekcii 
pešej turistiky, ďalej o stave členstva a výbere členského.  

Potom odovzdala slovo Igorovi Bazovskému, ktorý vyhodnotil činnosť 
sekcie bežkárskej turistiky a viacdňové akcie za rok 2022.  
O sekcii VHT a jej aktivitách informoval Pavol Slodičák. 

V ďalšom informovala Danka Pecnová, čo sa udialo za minulý rok v sekcii 
cykloturistiky. 
V sekcii rodičia s deťmi bola prečítaná správa, ktorú pripravila Miriam 
Grešková a Marián Šumšala prítomných bližšie oboznámil s akciami, ktoré sa 
uskutočnili v roku 2022. 
Aké boli akcie vo vodáckej sekcii členov Limba turistu informoval zaslanou 
správou Vlado Stračár. 
 

4. Tvorbu a čerpanie finančných prostriedkov klubu (v €-rách) za predchádzajúci 
rok zhodnotila účtovníčka Lýdia Valentová: 
 
 
 



- Zostatok k 1.1.2022 :                      3 456,85  
- Príjmy :  členské príspevky                              1 736,00

  dary                                                                     3,51 
              príjmy z podielových daní 2 %                                       1 029,91 
  spolu                      2 769,42  

- Výdavky : preposlané členské do KST         1 105,20 
                 réžia z členského                                  434,97 
                 použitie 2 %                                         1 577,11 
   spolu             3 117,28 

- Zostatok k 31.12.2022 :                    3 108,99 
   

 
Limba turist mal v roku 2022 157 členov, z toho 17 detí a 5 študentov 
(súčasný stav je 160 členov, z toho 13 detí a 8 študentov). 
 

5. Vzhľadom  k tomu, že sa členstva vo výbore vzdal jej doterajší predseda 
Marián Šumšala, bola navrhnutá za nového člena výboru Lýdia Valentová.  
Prítomní členovia klubu Lýdiu Valentovú jednohlasne zvolili za člena výboru 
Limba turist, pričom sa nikto nezdržal  a ani nikto nebol proti.   .  
Členovia výboru navrhli za predsedu klubu Limba turist Igora Bazovského, čo 
členská schôdza jednohlasne všetkými prítomnými odsúhlasila, pričom sa 
nikto nezdržal  a ani nikto nebol proti.  
 

6. Informáciu o klubovom materiáli predniesol Igor Bazovský. Pravidlá pre požičiavanie 
klubového materiálu sú schválené a dostupné na internetovej stránke klubu. 
 

7. Plán akcií na rok 2023.  
Prítomní členovia boli oboznámení s pripravovanými akciami na rok 2023, 
o čom informovali jednotlivý vedúci sekcií. 
 

8. Rôzne : 
Oľga Sedliaková apelovala na členov, aby sa vo väčšej miere zapájali do 
činnosti klubu, organizovaním, prípadne pomocou pri organizovaní akcií. 
Danka Pecnová vyzývala prítomných, aby sa prihlásili na organizovanie 
víkendových cyklovýletov. 
Marián Šumšala diskutoval na tému účasti detí na akciách dospelých. 

 

 

 

 

 

V Bratislave 24.4.2023 
 
 
Zapísal : Pavel Černý 
Overil :   Karol Stráňai 


